



Referat af bestyrelsesmøde tirsdag den 23. maj 2023, kl. 19.30 – 21.20.

Deltagere: Morten Kyst, Per Isaksen, Hanne Moustgaard, Niels Brødsgaard, Jens Kildemoes, Jan Østergaard, Anne Esbensen.

Fraværende: Stefan Vingborg Andersen, Anders Lindstrøm.

Dagsorden:

1. Referat fra generalforsamling og bestyrelsesmøde den 9. maj 2023
2. LAG-ansøgning og finansiering af Morten Rejkjærs fundraising arbejde med dette (bilag tidligere rundsendt)
3. Evaluering af koncerten 21/5
4. Vagtplan for sæson 2023
5. Planlægning / forberedelser til koncert med Tørfisk 3/6
6. Diverse praktiske hængepartier
7. Næste møde
8. Eventuelt.

Referat (konklusion):

1. Referat fra generalforsamling og bestyrelsesmøde den 9. maj 2023

Godkendt.

2. LAG-ansøgning og finansiering af Morten Rejkjærs fundraising arbejde med dette (bilag tidligere rundsendt)

Morten fortalte, at henvendelsen fra WKS er ønsker om udvikling og skabe nye ting, herunder betaling fra Amfi for arbejdet med ansøgning til LAG.

Problematikken blev drøftet, og der var enighed om, at der skal laves en grundig beskrivelse, herunder spørge Menighedsrådet, som ejer arealerne, og finde ud af, i hvilket omfang, der skal søges byggetilladelse, samt overveje at søge midler fra andre fonde, idet LAG kan søges hvert år. Amfis prioritering af opgaver er p.t. anlæg af stisystem og sheltere, og der ønskes ikke scene ved badebro/kabelbane.

Det aftaltes, at Morten giver besked til Morten Rejkjær, WKS, med oplysning om, at Amfi p.t. siger nej tak, men at vi principielt er interesseret i samarbejde, primært om henvendelsens fase 1.

3. Evaluering af koncerten 21/5

Per oplyste, at der var ca. 200 deltagere. I boden blev der i alt solgt for ca. 14.000 kr., hvilket er mere end sædvanligt, og slutresultatet bliver et lille underskud.

Der var enighed om, at det var en god eftermiddag, og musikere var på scenen hele tiden

Det blev bemærket, at vi fremover skal huske, at biler bag scenen skal væk under koncerten.

Der var problemer med fadølsanlæg, så fremover skal der køres på 2 apparater, som skal startes om formiddagen. Stefan skal sørge for 2 anlæg og aflevere det gamle til Carlsberg. Stefan skal også købe papholdere til 5 store ølkrus (dem på lager er for spinkle).

Det blev fra nogle udtrykt, at der var for få hjælpere, men alle var enige om, at fremmøde 2 timer før koncert er ok, men det ønskes, af dagen starter med opgavefordeling til hjælpere, hvorfor mødetid fremover er 2 timer og 15 minutter.

Mie og Jan har sørget for gamle drikkevarer er smidt ud og har 2 gange afkalket kaffemaskinen.

Flere hjælpere har bemærket, at mange gæster havde medbragt drikkevarer, så det er nødvendigt at gøre noget for at undgå det. Der var enighed om, at tydeliggøre det på hjemmesiden og få det skrevet på billetten, samt at sætte et let læseligt skilt ved indkørslen og henviser til evt. kontrol af tasker m.m. for drikkevarer.

4. Vagtplan for sæson 2023

Morten omdelte og gennemgik udfyldt vagtplan, som blev justeret og tilføjet ny hjælper, Lis. Revideret vagtplan sender Morten til bestyrelsesmedlemmer.

5. Planlægning / forberedelser til koncert med Tørfisk 3/6

Der deltager alle hjælpere, jf. vagtplan. Morten spørger spejderne, om de kan supplere med 2 – 3 parkeringsvagter.

6. Diverse praktiske hængepartier

Jens sagde, at han ikke kan få kontakt med videokameraet, og det aftales, at han kontakter leverandøren.

Per fortalte om firma i Kalundborg, der meget snart ophører med at sælge kaffemaskiner, termokander m.m. som har tilbudt ham besigtigelse af varelager. Der var enighed om, at Per kan købe, hvad han synes er fornuftigt for Amfi i fremtiden.

Niels gjorde opmærksom på, at det på eltavlerne er vanskeligt at se, hvad der skal være tændt (hvad må slukkes og hvad må ikke slukkes). Det aftales, at Per laver løsning (opslag eller anden måde).

Per henviste til beslutningen om, at vi ikke skal have fiskekort – modtaget betaling beholdes. Stefan skal slette det på hjemmesiden.

Niels fortalte om henvendelse fra Ung Holbæk, der har unge mennesker fra Jyderup og Svinninge, som igen i år gerne vil have tilladelse til aktiviteter på Amfi-søen. Der var enighed om, at Niels skriver til dem og giver tilladelse til brug af badebroen i sommer, hvilket dog nærmere skal aftales med Ung Kalundborg og WKS. Der informeres om adgang, jf. aflåste kæder ved indkørsel.

Niels gjorde opmærksom på, at der mangler beklædning (poloer og jakker) til hjælpere, hvilket der var opbakning til at få anskaffet. Niels spørger Dan Bisp om leverandør af eksisterende beklædning.

7. Næste møde

Tirsdag den 1. august 2023 kl. 19.00 i Amfi-bygningen.

8. Eventuelt

Intet.